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Planbesked för Fittja 17:1  
Vi är positiva till att återvinningscentralen i Fittja utvecklas och att det ska 

bli lättare för dem som inte har tillgång till bil att ta sig dit. Dock är det be-

kymmersamt att borttagandet av bergsknallen kommer att öka bullernivån 

och försämra luftkvaliteten i Fittja. Utökad aktivitet på återvinningscentralen 

kommer också att ytterligare bidra till ökat buller. Utvidgningen av verksam-

heten kan även leda till att utsikten från Fittja förfulas. 

 

Vi vill därför att det fortsatta planarbetet kompletteras med en anvisning om 

att verksamheten ska vidta åtgärder för bullerdämpning och minskad luftför-

orening, samt att komplettera med ett insynsskydd mellan anläggningen och 

Hallundavägen. Detta kan tex vara i form av växtlighet och plank. 

 

 

Kerstin Amelin (V) 

 

Susanne Urban (V) 

 

 

 


